
 

 
 

 

 

Szczecin, dnia 09.03.2023 r. 

 

 

BRM-S.1431.1.2023.MA   

 

 

 

Dotyczy: wniosku o udostępnienie informacji publicznej  

 

W odpowiedzi na wniosek o udostępnienie informacji publicznej, złożony za pośrednictwem 

poczty elektronicznej w dniu 27 lutego 2023 roku, informuję, co następuje: 

1. Czy w latach 2020-2022 Rada Gminy prowadziła obrady z wykorzystaniem 
środków do porozumiewania się na odległość lub korespondencyjnie (zdalny tryb 
obradowania)? 

Odpowiedź: Tak 

1a. Ile zdalnych (w tym takich, w których co najmniej część radnych łączyła się zdalnie) 
sesji Rady Gminy odbyło się w latach 2020-2022 bez możliwości udziału publiczności? 
(były zamknięte dla publiczności i publiczność mogła wyłącznie obejrzeć transmisję) 

Odpowiedź: We wszystkich sesjach mieszkańcy mogli brać udział. 

 

2. Ile zdalnych (w tym takich, w których co najmniej część radnych łączyła się zdalnie) 
sesji Rady Gminy odbyło się w roku 2023 do momentu otrzymania wniosku? 

Odpowiedź: 0 

 

3. Czy oprogramowanie używane przez Radę Gminy do prowadzenia sesji zdalnych 
(w tym takich, w których co najmniej część radnych łączyła się zdalnie), o ile jest 
używane, pozwala na udział publiczności? 

Odpowiedź: Tak 
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3a. Jak nazywa się używane oprogramowanie? 

Odpowiedź: Zoom 

4. Czy w latach 2020-2022 doszło do zmian statutu Rady Gminy, w związku z 
prowadzeniem obrad z wykorzystaniem urządzeń do porozumiewania na odległość? 
(o ile dotyczy) 

Odpowiedź: Nie 

 
4a. Jeśli doszło do zmiany statutu, to wnosimy o podanie linku do stosownej uchwały. 

Odpowiedź: Nie dotyczy 

5. Jakim łączem internetowym dysponuje Rada Gminy (chodzi o łącze 
wykorzystywane do realizacji transmisji i sesji zdalnych - w tym takich, w których co 
najmniej część radnych łączyła się zdalnie)? 

Odpowiedź: Radni dysponują kartami SIM z Internetem LTE. 

 
5a. Czy między marcem 2020 r. a dniem odpowiedzi na wniosek zmieniła się jakość 
łącza internetowego, którym dysponowała Rada Gminy? 

Odpowiedź: Umowa podpisana na dostawę internetu dla Radnych została 
zawarta przed marcem 2020 roku i nie była zmieniana. 

 
 
 
 
 
Otrzymują: 
 
1. Adresat 
2. A/a 
 
 


